
Protokół posiedzenia 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Gliwicach 

kadencji 2023-2026 

w dniu 24.01.2024 r., godz. 16:15  

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Rady: Aneta Lipiec, Marta Kryś, Kazimierz Ochterski, 
Agnieszka Luszawska, Łukasz Chmielewski, 

Osoby nieobecne na posiedzeniu: Agnieszka Filipkowska, Klaudia Bera, Krystyna Skrodzka, 
Marcin Kiełpiński,  Katarzyna Sielawa. 

Osoby spoza Rady: Dagmara Walkowicz (Centrum 3.0) 

Planowany porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenia porządku obrad. 

3. Przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Omówienie propozycji działań MRDPP na 2024 r. 

5. Sprawy bieżące  i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.       

Posiedzenie MRDPP otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec.  

Ad 1)  

Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec stwierdziła kworum. 

Ad 2)  

Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec zaproponowała przyjęcie ww. porządku posiedzenia.  

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Ad 3)  

W związku z brakiem uwag do poprzedniego protokołu, przyjęto go jednogłośnie. Został 
podpisany przez Przewodniczącą MRDPP Anetę Lipiec. 

Ad 4) 

Omówienie planu działania Rady na rok 2024. Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec 
przedstawiła propozycję i sugestię wysłaną drogą mejlową przez nieobecnego Marcina 
Kiełpińskiego, który zaproponował zorganizowanie wspólnego posiedzenia z Radą Seniorów 
Miasta Gliwice, (RSMG) aby wymienić poglądy i pomysły w obszarze aktywizacji seniorów w 
naszym mieście. Obecni członkowie Rady z aprobatą przyjęli propozycje. Przewodnicząca 
MRDPP Aneta Lipiec zaproponowała, że w imieniu Rady napisze pismo do RSMG z 
propozycją i zaproszeniem do wspólnego spotkania.  



Sekretarz MRDPP Marta Kryś zaproponowała dopisanie do planu działania Rady konsultacje 
Programu Współpracy Miasta Gliwice z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok. 

Łukasz Chmielewski zasugerował, aby pochylić się nad tematyką tzw. polityki żłobkowej. 
Zwrócił uwagę na brak porozumienia, szczególnie pomiędzy żłobkami niepublicznymi a 
Miastem Gliwice. Kwestią sporną jest przede wszystkim sposób przekazywania środków, 
niejasność kryteriów przyznawania dotacji na dziecko oraz zwrot i rozliczenie na koniec roku 
kalendarzowego.  Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec zadeklarowała, że skonsultuje się w 
tej sprawie z p. Klaudią Berą, Zastępcą Naczelnika Wydziału Zdrowia oraz członkinię MRDPP, 
aby ustalić  najlepszy termin  zorganizowania posiedzenia w celu omówienia tego tematu. 

Następnie Łukasz Chmielewski zaproponował nawiązanie współpracy z Młodzieżową Radą 
Miasta Gliwice. Pozostali członkowie Rady pozytywnie przychyliła się do tej propozycji. 
Agnieszka Luszawska zwróciła też uwagę na fakt, że w ostatnim czasie nastąpiła zmiana w 
składzie tej Rady oraz inne zmiany organizacyjne, więc warto by było podjąć kolejną próbę 
współpracy.   

Podsumowując, w trakcie posiedzenia wyznaczone zostały 4 główne tematy, którymi MRDPP 
będzie się zajmować w 2024 r.: 

• podjęcie współpracy z Radą Seniorów Miasta Gliwice (luty, marzec), 

• omówienie tematu związanego z tzw. polityką żłobkową (maj, czerwiec),  

• konsultacje Programu Współpracy Miasta Gliwice z organizacjami pozarządowymi na 
2025 rok (czerwiec – wrzesień), 

• nawiązanie współpracy z Młodzieżową Radą Miasta Gliwice (II połowa roku). 

 

Ad 5) Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec zwróciła uwagę na to, że brak w porządku obrad 
punktu dot. ustalenia daty kolejnego spotkania. W związku z propozycją spotkania się z Radą 
Seniorów Miasta Gliwice wyznaczono wstępnie datę kolejnego posiedzenia na 28.02.2024 r. 
na godz. 16:15. Termin ten pokrywa się z datą posiedzeń RSMG.  

Wobec braku dalszych tematów do dyskusji oraz innych wniosków na tym spotkanie 
zakończono. 

Ad 4) Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca MRDPP Aneta Lipiec oficjalnie zamknęła posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

Dagmara Walkowicz 


